
Referat møte 6 i FAU, 24. april kl 19.30, skoleåret 24/25 

Tilstede: rektor Kjetil, Unni, Linda, Cecilie, May Brit 

Frafall: Dagny, Ane og Bjørg Elen 

Ny referent: May Brit Skei Eek 

Saker Hvem 

 

Gjennomgang av referat 
Kommentar til sak om at elever og foresatte ønsker flere 

lekeapperat. Dette var ikke kommentert i referatet. Men saken 
følges opp og tas videre av rektor Kjetil. 

 
Kommentarer til dette med fritidstilbud i bygda. Kan bruke 
skolen til å videreformidle informasjon om og rundt dette.  
  
Godkjenning av referat 
Referat er godkjent. 

Unni 

Oppfølgingssaker 

• Låste dører: Vurderes fortløpende. Det fungerer med 

låste dører er vurdering fra skole. Representanter fra 
FAU ønsker at denne ordningen skal revurderes og 

muligens åpnes opp for å se om det er løselig å åpne opp 
og at det vil fungere.  

Slik ordningen er nå vil en kunne ha flere vakter ute der 
det er flest elever.  

Vi beholder ordningen slik den nå er, men vi fortsetter å 
ha det som oppfølgingssak.  

• Vanntemperatur – er blandebatteriene programmert slik 

at elevene får kaldt vann i vasken?  
Ja, når kranen er helt frem og lar vannet renne litt.  

• Leksehjelp, endres ordningen fra høsten 2025? 
Sak om leksehjelp tatt opp i elevrådet. Skolen vurderer 
muligheter og løsninger for og få gjennomført dette. Det 
ser ut som det kan bli en ordning med leksehjelp 5.-7. 
trinn allerede fra skoleoppstart høsten 2025.  
  

Kjetil 
Alle 

Info fra skolen 

• Prosjekter skolen deltar i (forsknings- og elevprosjekter) 

Leseuker/bokuker. Verdens bokdag. Biblioteket kommer 
å presenterer bøker.  
Skolen melder at det er veldig koselig, samlende og 
felleskap om lesing. 
BUKS – 2 elevepresentanter deltar.  

Kjetil 



Skolepersonell fra Sverige ønsker å komme på besøk til 
skolen via Erasmus utveksling. De vil se og lære med om 
lesing og Aski raski.  

• Personell 
Intet nytt. Kan bli lyst ut stilling til SFO – da det er et 
stort kull med elever til skolestart.  

• Elevmiljø  

Klassetrivselundersøkelsen tas jevnlig og kan tas utvidet 
ved behov. Det jobbes med ulike utfordringer og ting i de 
ulike klassene. 
TGL er inne som rådgivende instans for personalet.  
Det er ikke økende tendenser for mobbing og 
igangsetting av aktivitetsplaner.  

• Elevrådsmøte 
FAU er fornøyd med økt elevrådsaktivitet og at vi får 
tilsendt referatene fra disse.  
I forbindelse med BUKS har elevene ønsket og søkt om 
midler til røykmaskin, penger til bøker ol.  
Skolens representanter til BUKS har tenkt å 
utfordre/stille spørsmål til politikerene om skolevei, lys 

og uteområde.  
Ang. Uteområde så har skolen vært i kontakt med 

kommunen og skal ha befaring med representanter fra 
kommunen. 

• SFO 
Intet nytt. Mulig at det blir økt personell til høsten.  

 
Saker FAU ønsker å ta opp med skolen  

• Sommeravslutning for 7. klasse. Hvilken dato har skolen 
bestemt? Lage fest er dugnad for 6. klasse. 

11.juni kl. 18.00 er tidspunktet denne skal holdes. FAU-
rep for 6.trinn melder til foreldregruppa om denne 

dugnaden.  
FAU betaler mesteparten av denne festen, men skolen 

dekker ca. 100 kr pr. Person.  
Prøv å holde kostnadene lavest mulig feks. Storcash kort. 

• Lek på skolens område etter skolen, i SFO-tid 
FAU ønsker at dette skal være mulig. 

Skolen melder at det kan være utfordrende når det blir 
mange eller at de som ikke er på SFO oppfordres til å 
være på den store bingen.   

• 17. mai – lydanlegg har vært svært dårlig de siste årene. 
Ny høyttaler og eventuelt teste annen plassering (f.eks. i 
bunn av spiral i stedet for topp) er ønskelig. 
Skolen sjekker ut dette med lyd og forbedring av dette. 
Skolen fikser forsangere, talere og sangtekster. 

 

 
Unni 

 



• CB, dilemma med å ta med hjem uten mulighet til å 

administrere bruk.  
Representanter fra FAU savner begrensninger og ytrer 
mulighet for å se på alternativer for eksempel mer 
analoge lekser eller begrensing av digitale lekser som 
feks. til enkelte dager. Vi følger debatten om og rundt 
dette og det er ulike tilbakemeldinger til skolen for å øke 
bevisstheten rundt bruk av CB. 
 

Eventuelt  
Sak fra Unni ang. Beredskap og administrert sentralbord. I 

forbindelse med trafikkulykke i bygda 24.april ble skolebussen 
meget forsinket.  
Skolen tar opp dette med beredskap med personellet ved rask 
anledning. 

 

  
FAU-del av møtet  

FAU-økonomi 

1000 kr i inntekst på kafeen på foreldremøte.  
Disko inntektene går i null med utgiftene. Bør vurdere innkjøp, 

gjerne begrense utvalget i kiosken.  
 

Linda 

17. mai-komite, Involver klassekontakter 3. og 7. trinn 
Får vi inntekt fra 17.mai? 

Finner ikke noe spor i regnskapet fra tidligere år.  
Det må være med voksne fra hver klasse i 17.mai komiteen. Alle 

FAU-representantene legger det ut på klassens Facebookside.  

Unni 

Evaluering av foreldremøte 
Ca. 100 stk deltok 
FAU: Dyktig foredragsholder. Billig.  
Skolen: Burde kanskje vært enda mer spisset, men opplevde det 

fint med spørsmålsrunden  

Ca. 1000 kr i salg  
Kan og bør sette dato og planlegge tidligere mtp avklare med 

bhg. Lokalet med aktivitessalen i huset funket fint.  

Alle 

Evaluering av disco 
Vellykket, stort oppmøte, fornøyde barn. Lys og lyd funket 
bedre. Litt utfordringer med dør mellom garderobe og SFO-del 
som lukker seg. Bør bindes opp.  

Bjørg Elen 

Neste møte 5. juni 
Saker som må diskuteres er sommeravslutning (kaker og FAU) 

Ved fint vær bør det være nok kake.  
Diskuterte muligheter for å servere pølser først og kaker 

etterpå.  

 

Møte slutt 


